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csodasabb táncokat , úgy m i n t a palo-
tás t , vagy a f r anc i a négyes t l á t h a t t u k . 
Ezu tán a Joy zenekar gondoskodot t az ak-
kor még bá tor ta lan , táncolni próbáló f iatal 
t anárképzősök hangula tá ró l . A sztárvendég 
idén a Megasztár üdvöskéje: Gáspár Laci 
volt, aki tovább emelte az est hangula tá t . 
Fellépését követően a Joy zenekar a nagyte-
remben tovább folytatta a zenélést és a kis-
t e rem is á t ad ta helyét a m u l a t o z á s n a k 
Raksa Bernadet t közvetítésében. Kicsivel 
egy óra u tán megkezdődöt t a tombolahúzás , 
ma jd azt követően kerül t sor a gólyaeskü le-
tételére a felsőbbéves hal lgatók segítségével. 
Egy kis szünetet követően a mulatság ú j ra-
indul t . ' 

M i n d e n k i nevében e l m o n d h a t j u k , hogy ér-
d e m e s részt venni ezen az eseményen . Itt 
t a l á lkozha tunk régi i smerősökkel és egyéb-
ként a hal lgatók mikor bu l i zha tnak együt t 
okta tó ikkal? 

H ö k k e n t ő 
Fotó: Amenl Balázs 

Évről-évre visszatérünk a Tisza Szálló le-
nyűgöző épületébe, hogy az addigra felhal-
mozódot t feszültséget k iadhassuk m a g u n k -
ból. Idén is megta r to t tuk e jó szokásunkat , 
és együtt m u l a t t u n k diáktársa inkkal , taná-
ra inkka l és az S Z T E J G Y T F K szervezeti 
egységeinek munkatársa ival . 

Este kilenc órakor megkezdődöt t az ünne-
pélyes megnyitó, a köszöntőt „Csillagsze-
m ű " Mára Kriszt ián, Nagy Zol tán Péter 
HÖK-elnök és Dr. Tó th Szergej az i f júsági 
és k o m m u n i k á c i ó s fő igazga tó-he lye t tes 
mondta . Ezt követően látványos bemuta tó t 
tartott a Pavane Táncegyüt tes . 
Ide megér te e l jönni . Csodás r u h á k b a n még 
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A Z E M B E R , A K I R I T K Á N M O N D N E M E T 
In ter jú Nagy Zoltán Péterrel , az SZTE J G Y T F K H Ö K 

elnökével 
Nagy Zoltán Péter HÖK-elnököt az első-
söknek sem kell bemuta tn i , hiszen azok 
között volt, akik a gólyatáborban megmu-
tat ták a híres-hírhedt „jugyus virtust". Per-
sze tévedés lenne azt h inni , hogy az élete 
csupa bulizás, játék és kacagás: nemcsak a 
tanulásban kell megállnia a helyét, hogy el-
érhesse céljait, hanem több min t 8000 hall-
gató érdekeit is képviseli. 

Rólad tudható, hogy régóta élsz Szegeden, 
a középiskolát is itt végezted. 

Igen, eredetileg szarvasi vagyok, középiskolá-
ba a Tömörkény István Gimnázium és Mű-
vészeti Szakközépiskolába jártam, 1998-ban 
érettségiztem környezetvédelem szakon. Ál-
talános iskola végén nagyon érdekelt ez a 
szakirány, bár be kell vallanom, hogy aztán 
egy kicsit csalódtam. Közbejött az is, hogy a 
fizika irányába nyitottam. Édesanyám szak-
gyógyszerész egy gyógyszertárban, édesapám 
pedig minőségellenőr egy szarvasi cégnél, 
így a természettudományi, illetve a műszaki 
beállítottság adott a családban. 

Miért pont Szegedet választoltad? Hiszen 
Szarvashoz közel van Szolnok, Békéscsaba is. 

A szüleimmel mindig jár tunk legalább ha-
vonta egyszer k i ránduln i : Kecskemétre, 
Békéscsabára, Szegedre utaztunk. Szeged 
nekem mindig tetszett, és meg is szerettem. 
A főiskolán fizika és technika szakon kezd-

tem 1998-ban, 2002-ben diplomát is szerez-
tem mindkét szakon. A technikát nem 
a „büfé-ruhatár" szlogen miatt választot-
tam, hanem még általános iskolában meg-
tetszett az, hogy lehet fúrni-faragni , kala-
pálni technikaórán. Utólag kicsit bán tam, 
hogy nem szám. tech.-re vettek fel, de be-
pótoltam azt is, mert most levelezős vagyok 
ezen a szakon. Emellett az egyetemen szin-
tén levelezőn kiegészítő fizika szakra is já-
rok. Rájöt tem, hogy jobb, ha egy egyetemi 
diploma is van az ember kezében, illetve 
szeretnék egyszer majd a felsőoktatásban 
tanítani. Ehhez persze még sokat kell ta-
nulni és igyekezni. Az egyetemen jövőre 
fogok végezni, szám. tech.-en pedig 2007 
júniusában, ha minden jól megy, bár addig 
még meg kell szereznem egy nyelvvizsgát. 

Milyen meghatározó élményeid vannak a főis-
kolás éveidből? 

Elsősorban a gólyatábor volt meghatározó, 
akkor ismertem meg a mostani barátaim 
nagy részét. A gólyabálunk szintén nagyon jó 
volt, meg persze rengeteget jártunk a Reg-
hősbe is, a régi IQ-bulikon majdnem mindig 
ott voltunk. Emellett minden tanárom moti-
vált valamiben, de közülük is voltak páran, 
akik nagymértékben hatottak rám. Benke 
Zsolt tanár úr óráit a Technika Tanszéken na-
gyon szerettem, nagyon jó órákat tartott, Sós 
Katalin tanárnőhöz pedig a mai napig feljá-
rok a Fizika Tanszékre. A tanítási gyakorlato-
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kat is szerettem, csak az volt a probléma, 
hogy nem vagyok korán kelő típus, és ott bi-
zony be kellett érni már fél 8-ra vagy 8-ra reg-
gel. írtam ezerrel - akár éjszakáig is - az óra-
terveket, mindkét szakból tanítottam, és 
akkor megkérdezték, hogy miért vagyok 
fáradt. . . A fizika zárótanításom azért volt 
kellemetlen, mert március 15-e előtt lett vol-
na, és csak egy nappal korábban szóltak, 
hogy bocs, de mégsem akkor lesz. Hát, egy 
hét készülés után ez elég rosszul érintett. Per-
sze nem is sikerült úgy, ahogy elterveztem. 

Mi indított abba az irányba, hogy a hallgatók 
érdekeit képviseld? 

Egyszerűen megtetszett. Emlékszem, Döbör 
Andrással, az elődömmel leültem a HÖK-
irodán beszélgetni, és egyre inkább szimpa-
tikus lett a hallgatói érdekképviselet. Foko-
zatosan beletanul tam, mindenféleképpen 
kell hozzá egy jó adag szorgalom és persze 
fegyelem. 2000-ben kerültem a HÖK-re mint 
póttanácstag, 2002 februárjától lettem HÖK-
alelnök, majd májusban megválasztottak el-
nöknek. Amellett, hogy egészében nagyon 
tetszik ez a fajta munka, van benne egy 
olyan dolog is, ami furcsa és nem is tudom 

hova rakni magamban - ez egy kis fricska 
a hallgatóknak - ; van olyan, akivel nap mint 
nap találkozom, beszélgetünk pár szót, jó-
ban vagyunk, de van olyan is, aki az utcán 
szó nélkül elmegy mellettem, pedig tudom, 
hogy ha például egy buliban összefutunk, 
akkor rögtön jön és haverkodik. 

Megfordult már a fejedben, hogy pályázol az 
EH OK elnökségére? 

Ha a HÖK-elnököt delegálja a kar - márpe-
dig miért ne delegálná? - , akkor benne van 
az E H Ö K elnökségében, illetve egyetemi 
tanácstag is. Régen - az elődeim, Jancsák 
Csaba és Döbör András példáját figyelve -
láttam magam előtt ezt az utat, de egyre in-
kább elbizonytalanodtam, hogy érdemes-e. 
Jól hangzana, hogy Nagy Zoltán Péter 
EHÖK-elnök, de egyelőre nem tudom. . . 
Az egyetem vezetése nem szívleli túlságosan 
a főiskolát, az én szívem csücske pedig min-
dig is a JuGyu marad - nagyon szeretem 
a főiskolát, ezért is járok még mindig ide. 
Másrészről lassan 26 éves leszek, illene és 
kellene találni egy ennél biztosabb állást, 
el kellene gondolkozni a nősülésen, a család-
alapításon. Nagyon szeretem ezt a munkát , 
de anyagilag egyáltalán nem éri meg. 

Meddig tudod ezt még folytatni? 

Mivel az elődeim három évig voltak elnö-
kök, nekem pedig ez a negyedik ciklusom, 
ezt a hagyományt már megtör tem. Idén 
májusban a t isztújí tó küldöttgyűlés előtt 
azt mondtam, hogy ezt az évet még végig-
csinálom, de azt érzem, hogy ki lehet égni. 
Főleg a gólyatáborban tűnik fel, hogy nem 
vagyok már 18 éves, mert ők s imán talpon 
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vannak két óra alvás után, de én hiába me-
gyek el időben aludni , reggel úgy kelek fel, 
hogy jaj, már megint kelni kell. Persze ré-
gebben mi is megcsináltuk ugyanezt: haza-
ér tünk hajnalban a buliból, aztán korán 
reggel meg mentünk órára. 

Látod már az utódod? 

2006 szeptemberétől a felsőoktatás akkora 
átalakulás előtt áll, hogy egyelőre nem tu-
dom, hogy ha én abbahagyom, vagy elme-
gyek a HÖK-ről, akkor mennyire kell majd 
segíteni az utódoknak. Nem szeretnék egy-
szerűen felállni és otthagyni őket. Én na-
gyon sok mindent már rutinból csinálok, az 
ismeretek nagy része a kisujjamban van -
remélem, ez nem hangzik nagyképűen, 
ugyanis a mai napig van olyan, hogy egy 
számomra eddig ismeretlen helyzet miatt 
megkeresem Csabát vagy Andrist. Nem sze-
retném, ha a távozásom után káosz lenne. 

Mivel ez a poszt népszerű, már megkere-
sett néhány hallgató azzal kapcsolatban, 
hogy szeretnének pályázni - komoly aspi-
ráns is akadt köztük. Egy főiskolai referens 
vagy egy tanácstag egyébként nem nagyon 
lát bele a HÖK-elnök munkájába , ez telje-
sen más, és bele kell tanulni . 
A HÖK-elnökség mellett egyébként meg 
nem lehet nappali tagozaton tanulni , vagy 
olyan szakot kell felvenni, ahol nem kell 
bejárni előadásra, gyakorlatra. Helyette 
mindenféle ülésen kell résztvenni, rend-
szeresen találkozom a főigazgató úrral , 
tanszékvezetőkkel - ha ot thon is vagyok, 
egyfolytában csörög a telefonom. Aki ezt 
azért csinálná, hogy sok pénzt keressen, az 
egyrészt csa lódna, másrészt pedig ezt 
a hozzáállást nem tartom tisztességesnek 
a hallgatókkal szemben. 

Nemcsak egy esetleges új HÖK-elnök hozhat 
változást a főiskola életébe, hanem a jövő ősszel 
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beinduló változások is. A tanulmányi ügyeken 
kívül hogyan fog ez hatni a hallgatókra? 

2006-tól csak annyi hallgatónk lesz, ahányat 
a saját szakjainkra fel tudunk venni: testne-
velésre, ének-zenére, rajzra, technikára, ta-
nítóra, gyógypedagógiára, stb. Ez körülbelül 
450 elsőéves hallgatót jelent - idén összesen 
800 gólya van a költségtérítésesekkel együtt. 
Ez természetesen azzal is jár, hogy kevesebb 
pénzt kapunk az államtól, így az eddigi 
HÖK-ös rendezvények, kiadványok nem 
fognak ugyan eltűnni, de jóval szűkebb ke-
retből kell majd gazdálkodnunk. Látok arra 
esélyt, hogy meg tud juk oldani ezeket 
a problémákat úgy, hogy mondjuk 2007 feb-
ruárjában is kapjanak a hallgatók ösztöndí-
jat, tehát kvázi ne az ő pénztárcájukból fizes-
sük ezeket a kiadásokat. 
Örömteli viszont, hogy a I-Iattyas soron, 
a Történelem Tanszék alagsorában épülget 
egy TÁK-jellegű szórakozóhely, egy klubhe-
lyiség. 360 négyzetméteres az alapterület, re-
mélem, hogy jövő szeptemberre már birtok-
ba vehetik a hallgatók. Hiányzott már 
a főiskolának egy olyan hely, ahol 200-300 
ember kulturált körülmények között tud szó-
rakozni, hiszen itt lehetne kisebb tanszéki 
szakesteket, évnyitó bulikat rendezni. 

Az eddigiekből kiderült, hogy nincs túl sok sza-
badidőd. Ha végre haza tudsz jutni, akkor mi-
vel foglalkozol? 

Álta lában örülök, hogy o t thon vagyok! 
Igyekszem teljesen kikapcsolódni. Fél év-
vel ezelőtt szerencsésen megtalál tam a tűt 
a szénakazalban, azóta vagyok együtt a ba-
rá tnőmmel , Edinával. Természetesen ren-
geteg időt töl tünk együtt ot thon is, moziba 

is sokat járunk, előfordult , hogy hetente 
három filmet is megnéztünk. Emellet t foci-
zom is a kispályás bajnokságban, persze 
nem vesszük komolyan, amatőr rohangálás 
szint jén vagyunk. A Gólöröm nevű csapat-
ban játszom, ez gyakorlatilag egy baráti 
társaság. 

Mint említetted, neked is meghatározó élmény 
volt a gólyatábor. Hogy értékeled az ideit? 

Sikeresnek! Tavaly 350 gólya volt, idén egy 
picivel több, mint 300, tavaly három napig 
esett az eső, idén csak minden reggel, de ez 
elég volt ahhoz, hogy a sportnapot ne tud-
juk megtar tan i , illetve hogy semmifé le 
spor t j á téko t ne lehessen megrendezn i ; 
vízicsúszda, vízifoci, vízicsocsó lett volna 
a programban. Én azt látom, hogy az idei 
gólyák sokkal bevállalósabbak, mint a ta-
valyiak, gondolok itt természetesen a vetél-
kedőkre, illetve sokkal jobban sikerült ne-
kik összerázódni, mint a tavalyiaknak. 

Tegyük hozzá, hogy a vetélkedőn nem csak 
a gólyák voltak bevállalósak! 

Igen, 10 percre nekem is sikerült a vetélke-
dő középpont jába kerülnöm! Én is hallga-
tó vagyok! Persze utána rögtön hívtam Edi-
nát, hogy ne lepődjön meg, de volt egy kis 
show velem a főszerepben. . . Be kell vállal-
ni a dolgokat, de azért tudni kell nemet is 
mondani néha. 

Vörös Eszter 

Nagy Zoltán Péter 
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AZ ÖRÖKSÉG HORDOZÓI 
Szeptember 17-én egy különleges és egye-
dülálló kezdeményezésnek volt helyszíne 
főiskolánk. Itt rendezték meg a szegedi ta-
nárképző főiskolán végzett írók, költők, 
képző- és iparművészek találkozóját Tisza-
parti Staféta címmel. 

A rendezvény apropója az azonos nevet 
viselő album, amelynek szerzői a Szegedi 
Tudományegyetem Juhász Gyula Tanárkép-
ző Főiskolai Karnak vagy jogelődjeinek, 
a Juhász Gyula Tanárképző Főiskolának és 
a Szegedi Pedagógiai Főiskolának voltak 
a hallgatói. A kiadvány 32 író, költő és 47 
képzőművész alkotásaiból készült. 

A díszteremben tartott találkozót Döbör 
András, a kiadvány egyik szülőatyja nyitotta 
meg, majd felkérte V Hanga Ágnest, a főis-
kolán működő Magyar Irodalmi Kreatív 
Színpad alapító tagját, hogy a kötetből kivá-
lasztott versek közül olvasson fel párat. 

Elsőként dr. Galambos Gábor, az SZTE 
JGYTFK Főigazgatója osztotta meg gondo-
latait a kiadványról, jelezve, mennyire fon-

tos dolog egy ilyen esemény a Főiskola hely-
zetében. Beszélt arról, hogy minden apróság 
fontos lehet e nemes intézmény további sor-
sáért folytatott küzdelemben, minden olyan 
kiadvány, mint a Staféta, csak azt bizonyít-
ja, igenis szükség van a Főiskolára, a tanár-
képzésre, mert az intézmény képes igazi ér-
tékeket „kinevelni". 

Dr. Békési Imre egykori főigazgató, 
a Nyelvészeti Tanszék tanára, a Staféta iro-
dalmi részének szerkesztője fogalmazta 
meg a kiadvány erősségét, a generációs 
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Juhász Gyula 
Tanárképző 

Főiskolai Kar 
M O H M H A S 

A beszédek után minden megjelent szerző 
átvehetett egy számozott példányt Dr. Ga-
lambos Gábortól, és egy ajándékcsomagot , 
melyet a Hallgatói Önkormányzat nevében 
Nagy Zoltán Péter HÖK-elnök adott át. 
Az utána rendezett állófogadáson pedig le-
hetőség nyílt a régen látott iskolatársak üd-
vözlésére, beszélgetésre a Tamási Áron 
Klubban. 

Csak remélni lehet, hogy ez a szellemi-
ség tovább fog élni főiskolánkon és több 
hasonló erőt képviselő kezdeményezés szü-
letik majd a közeljövőben. 

Szupi 

összefogást. Háláját fejezte ki a kötet „kita-
lálóinak": Döbör Andrásnak és Jancsák 
Csabának, akik a közelmúlt generációja ne-
vében elindították ezt a kezdeménye-
zést, összekötve a múltat és a jelent. 

Tandi Lajos , a kötet képzőművé-
szeti szerkesztője m á r a jövőről is be-
szélt , arról , hogy a kötet e lkészül te 
u t án is ke rü l t ek elő köl tők, képző-
művészek, akik most k i m a r a d t a k , de 
n incsenek el fe le j tve és helyet kap-
nak a Staféta következő részében, 
amely a lapvetően esszékre és t anu l -
mányokra fog épü ln i . 

Támogatóink: 
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LAMPIONOS EST 

Idén is a Lampionos est volt az első fősulis 
rendezvény, ami lázba hozta a hallgatósá-
got. Kellemes időjárás és a Süti Klub Band 
fogadta a főépület udvarán a bulizni vágyó, 
több mint száz hallgatót és érdeklődőt. 

Aki időben észbekapott és regisztrált 
a TÁK-kártyához, az mentesült az 500 kilós 
beugrótól, így több maradt sörre, borra. Mi-
vel ebben a félévben még négy olyan rendez-
vény lesz, ahol kedvezményesen vagy ingyen 
szórakozhat minden jugyus akinek van kár-
tyája, érdemes regisztrálni a www.jgytf.hu ol-
dalon. Továbbá érdemes olvasni a faliújságo-
kat a főépületben, hiszen ott mindig időben 
értesülhettek a fontos információkról, esemé-
nyekről, rendezvényekről. Lesz két ingyenes 
JATE buli, valamint a Gólyabálra is lesz va-
lami kedvezmény majd, ha minden igaz. Szó-
val, ha megvan a regisztrálás és megjött az ér-
tesítés, go a Hallgatói Boltba (TÁK folyosó 
végén), és már vihetitek is kártyát! 

Azok, akik tudtak az estről és eljöttek, 
nem is csalódtak, hiszen remek báli hangu-
lat kerekedett estére. Noha többen a jól be-
vált „úgyis mindig késik minden buli" 
szlogen hatására csak kilenc után toppan-
tak be, a Süti nem vár és a vár sem süti, va-
gyis a nosztalgia party időben elkezdődött. 
A kéttagú zenekar a gólyatábor után ismé-
telten ura volt a bulinak, és mindent meg-
tettek a remek hangulatért . Vonatoztattak, 
rokiztattak, pogóztattak és lassú blokkal 
hódoltak a romantikának. Omega, LGT, 
Hungár ia jól megfért Gáspár Lacival, 

Tankcsapdával és a szájbergyerekkel... 
Lent a TÁK-ban pedig a tea és kóla 

mellé hál'istennek a ser is bekerült a vörös 
lével egyetemben, méghozzá baráti áron. 
Sajna másnapra már megint csak az üdítő 
nedűk kacsingat tak rám, úgy „kinder-
pingvin" módjára, egyenesen a hűtőből. 

Amolyan karácsonyi feelingje volt az 
estének a lampionoknak és a színes égők-
nek köszönhetően, nem beszélve a menet-
közben érkező parókáknak és egyéb far-
sangi kiegészítőknek. Csodálkoztam is, 
hogy Picur kolléga Dárt Vödör maszkja 
nem került elő. Ahogy várható volt, sok el-
sős érkezett, sajna a felsőbb évfolyam -
úgy látszik - még alszik, vagy már talán 
k iöregede t tnek érzik maguka t , amitől 
azért égnek állna méretes ha jam. Embe-
rek! Egyszer élünk, akkor se sokáig, szóval 
addig bul izzunk, amíg nincs nyakunkon 
a vizsgaidőszak, bár van olyan, akinek az 
sem lesz a k a d á l y -
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